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Referat: Møde i skolebestyrelsen ved Sjølund-Hejls Skole 
17. juni 2024 
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Møde dato 

17. juni 2024 

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Mødeleder  

 

Afbud til 

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller 

på anhe@kolding.dk 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Jacob Huss Malmvig og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Maria Andresen, Thomas Schmolke, Lone la Cour Kryger, Bjarne Hindkjær Hansen, 

Jesper Stougård Baunbæk, Maja Gellert Christiansen, Sune Stoklund Sørensen   

Ledelse: Anders Henriksen, René Iversen 

Elevrådsrepræsentanter: Wilhelm Hans Lund Guldager, Helena Uhre Guldborg 

Bemærkninger 

Ordstyrer: Lone la Cour Kryger 

Afbud:  

OBS: mødet afholdes som aftalt hos Lone på Sydbanen 11 i Sjølund. Lone er vært for en let anretning 

undervejs 😊 

Første mødedato i kommende skoleår d. 21/8. Her præsenteres udkast til årshjul. 

 

— 

Dagsorden 

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17 

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20 

Referatet er godkendt 

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.35 

01.03.1 Formanden + øvrige forældre 

Tak for tiden i bestyrelsen 

 

01.03.2 Personale 

Fagfordelingen og skoleårets planlægning har fyldt en del i personalet 

 

SFO har fået ny pædagogstuderende, en ung fyr, som er blevet taget godt imod. 

Devices i klubben; ordningen fungerer umiddelbart fint – at der er devicefri dage og dage hvor 

eleverne må bruge deres devices. Eleverne kan godt være i løsningen, og der har ikke været 
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— 

Side 2 

indspark eller kritik i forhold til ordningen. Ordningen kører videre i kommende skoleår, og der 

uddannes en medarbejder i forhold til det digitale. Punktet kan med fordel tages op herefter.  

 

GLO er fortsat i gang, og det fungerer godt med gruppedannelserne/klassedannelserne. Disse 

bliver meldt ud i kommende uge 

 

01.03.3 Ledelsen 

Det har været en travl periode med skemalægning, skoleårets planlægning og ansættelse.  

I forhold til nyansættelse i skolen, så har vi fået ansat en god ny medarbejder. 

 

Den nationale trivselsmåling er blevet offentliggjort, og generelt er der rigtig god trivsel på vores 

skole. Stor ros til alle medarbejderne.  

  

01.03.4 Elevrådet 

- 

01.04 Trafiktest – orientering om skolens arbejde med temaet trafik og trafiksikkerhed – kl. 17.35-

17.40 

René og Anders kommer med en kort orientering om skolens arbejde med temaet. 

 

01.05 Skolebestyrelsesformandens beretning samt evaluering af årets gang i skolebestyrelsen – 

kl. 17.40-17.55 

Lone kommer med et oplæg til formandens beretning. Der kan kommes med input på mødet, 

inden beretningen lægges på AULA. Herefter kort evaluering af årets gang i skolebestyrelsen. 

 

En refleksion er, om vi har haft for mange temaer i gang. Måske har vi bredt os over for meget. 

Dette er et opmærksomhedspunkt fremadrettet i bestyrelsesarbejdet, så emnerne / temaerne 

bliver gennemarbejdet.  

 

01.06 Godkendelse af skemaer (se bilag) – kl. 17.55-18.05 

VIGTIGT: Skemaerne er ”For Your Eyes Only” og må ikke deles med eleverne, inden de meldes 

ud på AULA. 

Bestyrelsen har mulighed for at komme med en udtalelse omkring skemaerne. 

 

Der stilles spørgsmålstegn ved, om det er pædagogisk ordentligt, at matematikken ligger over 

middag i 5.klasse – Lone 

 

01.07 Skolebestyrelsens deltagelse ved forældremøder – kl. 18.05-18.15 

Hvordan fordeler vi klasserne, når der tiltræder en ny bestyrelse? 

 

Der er en tanke om, at den afgående bestyrelse byder ind på den opgave, da den nye bestyrelse 

ikke er så meget inde i bestyrelsesarbejdet. Dette bakkes der op om. Der sendes datoer ud 

snarest muligt, så folk kan byde ind. 

 

01.08 Tilbagemelding på punkt omkring frikvarterslege i indskolingen – kl. 18.15-18.25 
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Side 3 

Jacob kommer med en tilbagemelding fra lærerne i indskolingen. Hvis tilbagemeldingerne kalder 

på en længere drøftelse, sættes punktet på igen på august-mødet.  

 

Lærerne bruger frikvarterslegene som et pædagogisk greb, for at hjælpe eleverne ind i de sociale 

fællesskaber og skabe leg på tværs. Det bruges forskelligt og med forskellig intensitet i klasserne. 

Fælles er det, at det er på frivillig basis, så eleverne kan både være i legen eller vælge at være i 

andre lege.  

 

Der stilles spørgsmål ved, om det fordrer alle elever – især de elever der gerne vil lege selv eller 

pludselig vil ud af legen. Børnene kan føle sig begrænset - Sune  

 

Generelt er der en positiv indstilling i forhold til frikvarterslegene, da det er med til at dyrke det 

store fællesskab, og til at træne fællesskaber og konfliktløsning – Maja og Maria 

 

Er frikvarterslegene med til at styre de børn der har svært ved at styre sig i legene / frikvartererne 

– Thomas 

 

Umiddelbart var der gode tilbagemeldinger på tiltaget i 2.klasse, efter lærerne havde foldet deres 

tanker ud for klasserådet – Anders  

 

Punktet afføder flere tanker omkring frikvarterslegene, og der er både for og imod. Det foreslås at 

man som forældre tager punktet op til forældremøderne, da der er forskellige holdninger til tiltaget.  

 

01.09 Input til reviderede bustider for skoleåret 2025-26 – kl. 18.25-18.35 

I forbindelse med ændringerne i folkeskoleloven for skoleåret 2025-26 øges mulighederne for 

yderligere afkortning af skoledagen. I den forbindelse skal der afsøges mulighed for justering af 

bustiderne. 

 

Anders og Margit skal til et møde mandag 23.6.24 om ovenstående. På et af de første 

bestyrelsesmøder i kommende skoleår skal bestyrelsen forholde til ændringerne for skoleåret 

25/26(afkortningen af skoledagen).  

 

01.10 Afsked med de medlemmer, der træder ud af bestyrelsen - 18.35-18.40 

 

Der tages afsked med de to elevrepræsentanter, som har gjort et stort arbejde. 

 

Der tages ligeledes afsked med Maja og Lone – tak for jeres store arbejde og indsats.  

 

Der tages afsked med Jacob – også tak for det store arbejde og indspark. 

 

En generel tak til alle i bestyrelsen – det er en fornøjelse at arbejde med en gruppe der vil en 

masse med skolen.  

 

01.11 Punkter til kommende møder – kl. 18.35-18.40 
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Side 4 

Revidering af princip vedr. velgørenhed 

01.12 Evt. – kl. 18.40-18.45 

 

Thomas – Et opmærksomhedspunkt omkring en undervisningssituation, hvor eleverne havde en 

undervisningslektion omkring snus. At eleverne efterfølgende skulle samle nikotinposer op, er ikke 

forsvarligt – det er farligt affald. Et opmærksomhedspunkt som ledelsen følger op på. 

 

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning): 

 

Punkter til kommende møder 

- Fortsat revidering af principper 


